

# 「通識學習護照」施行辦法

中華民國99年07月19日98(2)學期通識中心第6次會議通過實施

為落實通識教育的宗旨與目標，讓學生體認通識教育的精神與價值，通識教育中心特別規畫「通識學習護照」，並制定本辦法。

- 一、凡本校學生於一年級入學時發給一人一本。遺失或破損申請補發，需繳交印製工本費新台幣壹佰元整。
- 二、凡校內外所舉辦之各項學習活動，如讀書會、演講、音樂會、展覽、研討會、參觀訪問、志工活動等，經本中心或通識課程授課教師認可符合通識教育精神者皆可參加。
- 三、同學參加活動且取得參加證明，如票根、活動照片或其它足以證明確實參與活動之文件，或由通識課程授課教師簽署證明書後，持參加證明或教師證明書至通識教育中心蓋章認證。
- 四、為鼓勵同學參與各項學習活動，體認通識教育的精神與價值，對於熱心參與同學，本中心將提供適當獎勵。獎勵辦法另行訂定公佈。
- 六、本辦法經通識教育中心系務會議同意後公佈實施，修正亦同。

# The Procedures for General Education Learning Passport

Passed on the General Education Center Affairs Meeting on July 19, 2010

These procedures were established to fulfill the mission and goals of General Education and allow students to recognize the spirit and value of General Education.

1. Upon admission and enrollment at Ming Chuan University, each student is issued a General Education Learning Passport. If the learning passport is lost or damaged, the student must pay a replacement fee of NTD\$100.
2. Any educational events recognized by the General Education Center will be qualified for General Education Learning Passport points. These can be study groups, seminars, workshops, exhibitions, volunteer work, etc.
3. Passport holders must bring in a record of having attended the event (ex. ticket stub, event photos or signed certificates from teachers of the Center) to the General Education Center to receive Passport stamps.
4. To encourage students to participate in all kinds of learning activities, reward procedures will be established by the Center.
5. Upon being passed at the General Education Center Affairs Committee Meeting, these procedures were announced and implemented. Any revision must follow the same procedures.